
Referat från Kommunala Pensionärsrådets(KPR) sammanträde 13 okt 
2022. 

- Ordförande Lisa Levin förklarade mötet öppnat och hälsade alla 
välkomna. 

- Dagens huvudämne var genomgång av Arvikas Översiktsplan där alla i 
kommunen har möjlighet att lämna in synpunkter på denna. Just nu är det 
olika samråd. 

- Översiktsplanen(ÖP) är viktig för den framtida utvecklingen och anger en 
vägledning hur den byggda miljön ska användas, utvecklas och bevaras. 

- Arvika kommuns vision är ” Ett Arvika som glöder” och handlar om hur 
den unika glöden tar Arvika in i framtiden 

- Sedan gick vi igenom strategikartan över kommunen och diskuterade 
serviceorter, kommunikation, natur och friluftsliv och bebyggelse. 
Järnvägen är viktig och man hoppas på att tåglinjen Stockholm – Oslo 
2.55 blir verklighet. 

- På www.arvika.se/op kan man läsa mera.  
- Vi konstaterade att man vill satsa mycket på barnen i vår kommun, men 

från pensionärsorganisationerna framhöll vi att även vi äldre är viktiga 
och att det behöver byggas trygghetsboenden, både i centralorten och 
serviceorterna och att kommunikationerna är viktiga. 

- Vi gick sedan igenom Jämlikt, en jämlikhetsplan som vi ska följa i 
kommunen. 

- Därefter avslutades mötet med en kort redovisning av Kommunens 
detaljplan , uppföljning av mål och ekonomi. Vi går mot ett negativt 
resultat i kommunen i år. 

Skrivet av Birgitta Frödin, vice ordf i KPR

http://www.arvika.se/op

